
Protokół Nr 35/09

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Ełku, które odbyło się w dniu 
15 czerwca 2009 roku.

W  posiedzeniu  udział  wzięli członkowie Komisji w/g załączonej listy   obecności; 
na  6 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 6. 
Obrady Komisji i podejmowane decyzje będą prawomocne.
 
Ponadto w obradach Komisji uczestniczyli:

• Artur Urbański – Z-ca Prezydenta Miasta Ełku,
• Andrzej Semeńczuk – Naczelnik Wydziału MK,
• Jacek Tekliński  –  Inspektor ds. inżynierii ruchu i oświetlenia ulicznego.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenie Komisji.
3. Ciąg dalszy kontroli prawidłowości i potrzeby wykonania remontu chodnika przy 

ulicy Moniuszki.
4. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
 Posiedzenie  Komisji  otworzył  Przewodniczący Komisji  Jan  Wielgat.  Powitał 

zebranych, stwierdził prawomocność obrad i poprosił o uwagi do porządku obrad.
Członkowie Komisji nie wnieśli zastrzeżeń do propozycji porządku obrad i przez 

aklamację przyjęli porządek obrad jak wyżej.  
Następnie  przewodniczenie  obrad  przejął  Z-ca  Przewodniczącego  Bogusław 

Wisowaty.

Do punktu  2 - ego
Nie zgłoszono uwag do protokołu nr 34/09 z dnia 22 maja 2009 roku, wobec 

tego protokół został przyjęty bez uwag poprzez aklamację.    
 
Do punktu 3 – ego 

Członkowie Komisji zapoznali się z przedłożonymi dokumentami dotyczącymi 
kontroli prawidłowości i potrzeby wykonania remontu chodnika przy ulicy Moniuszki – 
w załączeniu do protokołu. Wywiązała się dyskusja. 
Członkowie  Komisji  zwrócili  się  z  pytaniem  –  na  czyj  wniosek  przystąpiono  do 
remontu chodnika przy ul. Moniuszki?

Jacek  Tekliński   –   Inspektor  ds.  inżynierii  ruchu  i  oświetlenia  ulicznego 
powiedział, że rozmowa odbyła się na początku grudnia 2008 roku w czasie obrad 
z Prezydentem Miasta przy uczestnictwie Pani Kierownik Edyty Nagolskiej – podjęto 
wtedy  decyzję,  że  przystępuje  się  do  remontu  chodnika  przy  ulicy  Moniuszki  ze 
środków finansowych, które zostały wygospodarowane w budżecie miasta.

Radny  Romuald  Baranowski  –  chodnik  przy  ul.  Moniuszki  wcale  nie  był 
w gorszym stanie niż większość chodników w naszym mieście.

Jacek  Tekliński   –   Inspektor  ds.  inżynierii  ruchu  i  oświetlenia  ulicznego 
powiedział,  że  problem  stanowiła  stojąca  woda  i  wjazdy  na  posesję.  Remont 
chodników przy tej ulicy był robiony około 8-10 lat temu. Decyzje podjął Prezydent 
Miasta.  Była również gotowa dokumentacja.



Z-ca  Przewodniczącego  Komisji  Bogusław  Wisowaty  –  czy  materiały  po 
rozebranym chodniku zostały zagospodarowane? 

Jacek  Tekliński   –   Inspektor  ds.  inżynierii  ruchu  i  oświetlenia  ulicznego 
powiedział,  że większość płytek chodnikowych została wywieziona na bazę PUK, 
część zabrali mieszkańcy.

Radny Romuald Baranowski – czy Pan Jaroszewicz miał takie upoważnienie 
czy  pełnomocnictwo,  aby swobodnie  dysponować materiałami  z  rozbiórki  starego 
chodnika? Powinien być sporządzony protokół.

Naczelnik Wydziału MK Andrzej Semeńczuk – płytki po rozbiórce wpierw trafiły 
na ul. Norwida a następnie z powrotem na bazę PUK.

Radny Bogusław Wisowaty – materiały z odzysku powinny być składowane 
a następnie sprzedawane w przetargu chociażby za 1/3 ceny. Z rozbiórki są również 
krawężniki granitowe z Parku Solidarności, które należy wykorzystać.

Radny  Romuald  Baranowski  –  rozliczenie  robót  na  ulicy  Moniuszki  jest 
zrobione wskaźnikiem procentowym w stosunku do powierzchni. W przedmiarze jest 
wykonanie trawnika o powierzchni około 20m2 – nie zostało to wykonane.

Wyjaśnień w tej  sprawie udzielił  Jacek Tekliński   –  Inspektor ds.  inżynierii 
ruchu i oświetlenia ulicznego. Rozliczenie zostało dokonane na podstawie protokołu 
zaangażowania robót, zapłacono procentowo.

Radny  Ireneusz  Dzienisiewicz  powiedział,  że  należy  w  przyszłości  unikać 
takich decyzji,  gdzie prace budowlane będą wykonywane w ostatnich miesiącach 
roku.

Radny Romuald Baranowski podsumowując powiedział, że decyzja w sprawie 
remontu była podjęta w sposób nieprzemyślany i pochopny. Komisja jest zdania, że 
należy unikać sytuacji,  aby inwestycje, roboty budowlane były rozpoczynane w IV 
kwartale roku. Proponuje ten zapis jako wniosek Komisji do Prezydent Miasta.
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 4 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” 
i 1 głosie „wstrzymującym” wniosek przyjęli.

Do punktu 4 - ego  
  Radny Romuald Baranowski poruszył sprawę realizacji sceny na Placu Jana 

Pawła II.  Przetarg został  unieważniony,  minęły  kolejne 2 m-ce i  dalej  nic  się  nie 
dzieje. Chciałby wiedzieć co dalej z tym tematem.

Dyskutowano również na temat „Orlika”  i możliwości zastosowania nowszych 
technologii.

Członkowie  Komisji  ustalili,  że  następne  posiedzenie  Komisji  odbędzie  się 
25 czerwca (czwartek) o godz. 13-ej.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała: Przewodniczył:

Małgorzata Stachowiak Bogusław Wisowaty 
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